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Asia : Uimahallin veden lämpötilan säilyttäminen nykyisellään 

 

Vanhusneuvosto on seurannut yleisellä tasolla keskustelua suuresta tarpeesta energiansäästöön tulevana 
talvikautena. Ehdotuksien joukossa on ollut mm. uima-altaiden veden lämpötilan lasku kuntien 
uimahalleissa. 

Uudenkaupungin uimahallin käyttäjäkunnassa on useita vesivoimisteluryhmiä, joiden jäsenistö on joko 
eläkeikäistä tai muuten elimistönsä terveyden ja liikuntanopeutensa takia rajoittunutta. Yksinomaan viime 
keväänä kaikkia toimivia vesivoimisteluryhmiä oli 14 eri viikonpäivinä  ja ryhmiin osallistumiskäyntejä  oli 
yhteensä 1717, vaikka koronan vuoksi  kävijöitä oli tavanomaista paljon vähemmän.  

Veden lämpötila on nykyiselläänkin suhteellisen alhainen moniin verrokkikuntiin nähden, ja karsii jo 
senvuoksi  jonkin verran osallistujia. Uiminen ja vesivoimistelut ovat kuitenkin em. käyttäjäryhmille erittäin 
hyvä ja mieluisa keino ylläpitää sielun ja ruumiin terveyttä, ja ne toimivat tehokkaana ennaltaehkäisynä ja 
terveyden ylläpitäjänä kaikissakin ikäryhmissä. 

Tämän vuoksi pyydämme teitä  jo tässä vaiheessa kiinnittämään huomionne asiaan ja toimimaan niin, että 
uimahallin veden lämpötilaa ei Uudessakaupungissa laskettaisi energiansäästön nimissä. 
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Uudenkaupungin vanhusneuvosto 

Sinikka Kassila, Sirpa Korpi, Mauri Pietilä vpj, Marketta Suoja-Sjöblom pj, Seija Wahlbäck, 

 Aira Karvonen sos.ltk, Rauno Aaltonen kh, Sari Mykrä siht.


